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Punkt Beskrivelse Beslutning 

1. 1 Godkendelse af referat fra 
sidste møde 

godkendt. 

2. Formanden orienterer 
1. Fonde til både 
2. Otterne. 
3. Broer 

Christa og Viggo Petersens Fond søges. Kirks fond. 
forskellige fonde søges.  
Nu stræber vi mod at få otterne på vandet. I skrivende stund kan berettes at 
Stofo har været på vandet.. 
Møde afholdt med Bo Rasmussen. Endnu ingen konkrete aftaler. 

2. 3 Aktuelle emner 
1. Klubudvidelse 
2. Gæstetoilet 

 
 

Endelig godkendelse. Midler søges. Bue går videre med Velux 
Beslutning om renovering og midler søges. Det foreliggende arbejde, gåes 
der videre med. 
Gæstetoilet og køkken, tænkes renoveret og udvidet. 

              Lyset i bådhallen justeres. følerne ses efter og justeres. 
 
 

3. 4 Økonomi 
 

       Niels orienterer. 
Det likvide grundlag forbedres støt og roligt. 
Det kan mærkes på medlemstallet at  nye fittnesscentre i byen skal afprøves. 
 
 

4. 5 Udvalg for tur og motion -  
5. 6 

 
Udvalg for instruktion 

 
       

6. 7 Kaproningsudvalg       
7. 8 Ungdomsudvalg        
8. 9 Husudvalg 

 
      

9. 1
0 
Udvalg for broer og 
udenomsarealer  

 

10. 1
0 
Materieludvalg 

 
 

     Vi holder os stadig orienteret på bådbørsen.  
 
 

11. 1 Udvalg for træningsrum      
12. 1

2 
Tøjudvalg  

13. 1
3 

 

Udvalg for hjemmeside og 
nyhedsbrev 

 

 

14. 1 Sponsorudvalg         
15. 5 Næste møde MR bes torsdag d. 29. august  kl.15.00 

 
16. 1

6 
Eventuelt Langtursstyrmandskurser. 

Kanindåb. lørdag d. 31.august.  Susan, Kennt, Ibenlill, Solvej.  
Spp. fredag d. 2 John advicerer. 

 


